

July, 6-12, 2019

Summer Workshop in Paris : In Motion II at the US Foundation

Company: Althea Dance Company
Venue: La Fondation des Etats-Unis
Location: Paris, FR

► [Share](#) | [Print](#) | [Download](#)



Den Porvatkin

Apply to Althea Dance Company's summer workshop 2019 at the US Foundation in Paris !

Althea Dance Company will be in Paris for a 7-day annual workshop at the US Foundation over the summer 2019. The company will offer contemporary technique classes taught by the members of the company and by a guest teacher, repertory classes, improvisation sessions and partnering classes. The workshop also includes choreography sessions everyday for the creation of a piece on the participants, which will be presented at a show opened to the public on July 11th at the US Foundation.

Althea Dance Company sera à Paris à l'occasion du stage intensif annuel de 7 jours à La Fondation des Etats-Unis durant l'été 2019. La compagnie proposera des cours technique contemporains enseignés par les membres de la compagnie ainsi que par un professeur invité, des cours de répertoire, d'improvisation et de partnering. Le stage offrira également des sessions chorégraphiques journalières pour la création d'une pièce sur les participants qui sera présentée à un spectacle ouvert au public le Jeudi 11 Juillet à la Fondation des Etats-Unis.

Althea Dance Company
15 Boulevard Jourdan
Paris, FR, 75014
<https://www.altheadance.com/subscribe-feu>

Schedule
July 6, 2019: 10:00am
July 7, 2019: 10:00am
July 8, 2019: 10:00am
July 9, 2019: 10:00am
July 10, 2019: 10:00am
[more](#)

[< back](#)

[previous listing](#) • [next listing](#)